
 

 

Verslag LEAJ Huisvesting  
Datum: 15 maart 2023 

Tijdstip: 13.30 – 14.30 uur 

Locatie: Babberichseweg 23 Zevenaar (Zonnekinderen) 

Aanwezig: Bart Kagei (BK), Wytske Dijkstra (WD), Leny Thuss (LT), Lotte Baas (LB; not.), Karin 
Roekens (KR), Sandra van Diessen (SD), Sander van Limbeek (SL), Dany Ytsma (DY), 
Marinthe Ruegebrink (MR), Dorine Vaes (DV), Roger Klinkers (RK), Laurens van Lier 
(LL), Ad de Bruin (AB; vervangt Pieter-Jan Bühler) 

Afwezig: Pieter-Jan Bühler, Monique Beekman,  Inge te Winkel, Natalie Vels, Alice Sessink 

 

1. Opening en vaststellen agenda 
Start 13.37 uur.  
Agenda vastgesteld.  

 

2. Mededelingen 
BK: op 8 maart was er een informatieve raadsbijeenkomst, ook wel meet en greet voor 

onderwijs, onderwijshuisvesting en kinderopvang. Ik heb met veel mensen gepraat, leuke 

discussies gehad. Zijn er anderen die daar nog iets over willen delen? 

DY: Ik had een andere verwachting van de avond, we werden losgelaten. Prima 

netwerkavond, maar wel verwarrend.  

DV: Sluit ik me bij aan. Vanuit mijn rol als éénpitter vind ik het aantal bijeenkomsten veel.  

LL: Leuk om met raadsleden te praten. Grotere opkomst vanuit scholen en kinderopvang 

dan van raadsleden. Aantal partijen viel een beetje tegen.  

WD: Er worden op één avond per maand  informatieve raadsbijeenkomsten gehouden. 

Raadsleden zijn vrij om daar wel of niet heen te gaan, we kunnen ze dat niet verplichten. Ze 

hoeven zich ook niet aan te melden.  

BK: Er liepen 3 bijeenkomsten parallel. Geen handige afspraak, gaan we met de Griffie 

bespreken.  

LL: De gesprekken waren goed, leuke gesprekken gehad.  

 

BK: Gisteren was er een collegevergadering over Vestersbos. Het college heeft voorgesteld 

Vestersbos te gebruiken als onderwijslocatie met  de Wissel, de Tamboerijn, Zonnekinderen 

en de gymzaal. Dat is een positieve ontwikkeling.  

WD: De raadsvergadering is op 26 april. Op 5 april is er een informatieve raadsbijeenkomst 

bedoeld voor raadsleden, maar de toegang is vrij. 11 april komt de commissie samenleving 

bij elkaar. Hier voorafgaand is er vanaf half 8 een moment van inspraak. Jullie ontvangen 

een brief met deze data en waar je meer informatie over het voorstel en bijbehorende 

stukken kunt vinden.  

 

LB: Omtrent de jaarlijkse cyclus zijn er drie aanvragen voorzieningen onderwijshuisvesting 

2024 binnen gekomen:  

1. Sterrenschool: aanvraag OLP en meubilair voor één groep.  



 

 

2. de Bem: herstel- en constructiefouten dak, gevels en kozijnen – gaan we 

buiten de jaarlijkse cyclus om in behandeling nemen i.v.m. spoed door o.a. 

lekkages.  

3. Quadraam- Liemers College: vervangende bouw voor locatie Heerenmäten (mede ter 

vervanging van Zonegge).  

 

3. Vaststellen verslag 08-12-2022 (bijlage 1) 
Geen opmerkingen, verslag is vastgesteld.  
 

4. Leerlingprognoses 
- 0 tot 3 jarigen 
- PO (bijlage 2 en 3) 

- SBO (bijlage 4) 

- VO (bijlage 5) 

 

WD: Jullie hebben allemaal de leerling prognoses (PO, SBO en VO) ontvangen. Sinds vorig 

jaar zit hier ook een prognose bij voor 0-3 jarigen. En daarnaast hebben we dit keer ook een 

tweede scenario voor basisonderwijs voor Vestersbos op laten stellen.   

We zijn benieuwd of jullie hierin opvallende zaken hebben waargenomen? Klopt het met 

jullie eigen prognoses? 

 

0 -3 jarigen 

DY: Het is in lijn met de verachtingen 

MR: Daar sluit ik bij aan.   

WD: Maken jullie ieder jaar zelf prognoses? 

DY: Nee. 

MR: Alleen als we met uitbreiding bijv. te maken hebben kan het zijn dat daar extra 

onderzoek naar gedaan worden.  

 

Basisonderwijs 

KR: Ik heb het gevoel dat de prognoses lager liggen dan dat ze in werkelijkheid zijn. We 

zitten nu al op 184 leerlingen. We hebben het gevoel dat we rond de 180 blijven, maar in de 

prognoses zit het rond de 160 leerlingen.  

SD: Ik vond het wel verwarrend dat de prognoses van 1 oktober uitgaan.  

WD: Dat geldt nog niet voor onderwijshuisvesting zaken. 1 oktober is ook in lijn met de 

huidige verordening. Misschien dat we dat in de toekomst wel 1 februari gaan aanhouden.  

AB: We hebben de prognoses globaal doorgenomen. Er zijn wel verschillen.  

Een verschil is de Sterrenschool, die hebben een hoger leerlingen aantal dan in de prognose. 

Ik zou graag de gelegenheid krijgen om onze prognoses nog te vergelijken met deze 

prognoses.  

WD: In de vervolggesprekken over Vestersbos, moeten we dat helder hebben. 

 

Speciaal basisonderwijs 

DV: Doesburg wordt meegenomen, terwijl dat niet valt binnen het samenwerkingsverband.  

WD: Jullie hebben ook geen kinderen vanuit Doesburg? 



 

 

DV: Nauwelijks, ik vraag me af of het verstandig is om het mee te nemen. 

Het is verder gebaseerd op geboortecijfers. Als we de ontwikkelingen 

passend onderwijs meenemen dan zou hij iets lager uitkomen.  

WD: Wat is iets lager? 

DV: Dat is lastig. We weten niet wat het effect zal zijn van het ophouden van de NPO-

gelden.  

 

Voortgezet onderwijs 

LL: Wat me opvalt is dat er stabilisering is in de omvang van de populatie. De krimp 

stagneert. We zijn in het verleden gekrompen en zijn nu gestabiliseerd. Ik vraag me af waar 

dat op gebaseerd is. Immigratie? 

WD: Er is de laatste jaren nog al extra gebouwd. Ik weet dat Duiven minder gebouwd is. In 

Zevenaar is dat wel het geval.  

LL: Vanaf nu tot ver in de toekomst stabiliseert het aantal leerlingen. Wat wij doen is een 

prognose voor elk jaar. Niet als school nog een groot onderzoek. Doet DUO ook nog een 

onderzoek? 

WD: Nee de tellingen komen van DUO, die gaan naar Pronexus toe.  

RK: Kunnen we de prognoses van Symbion en Candea College ook verder in het GRHVOL 

bespreken. O.a. Symbion is lastig in te schatten aangezien het om praktijkonderwijs gaat. 

Pronexus heeft daar geen rekening mee gehouden.  

WD: Dat lijkt me goed.  

 

5. Onderwijs & Oekraïense vluchtelingen / nieuwkomers 
 
BK: Ik heb een vruchtbaar bezoek gebracht aan het nieuwkomersonderwijs op Taalschool de 

Liemers. Het is een mooie locatie geworden, leuk ingericht en dat op zo’n korte termijn. 

LL: VO zit in Arnhem bij het Venster.  

LT: Er zitten niet alleen Oekraïense vluchtelingen, maar ook nieuwkomers. Het groeit en het 

gaat goed.  

AB: Wij willen op onze beurt ook de gemeente hartelijk danken voor de inzet. Ik deel de 

mening van de gemeente. In ruim een maand is er een hele mooie onderwijsvoorziening van 

gemaakt. Ik heb nog twee vragen.  

We hebben eens stuk financiering gedaan. Is het budget toereikend? 

LT: Nog niet alles binnen, dus dat kunnen we nog niet zeggen.  

AB: Er is een behoefte aan speeltoestellen voor buiten. Mochten jullie nog mensen weten 

die speeltoestellen weten dan hoor ik dat graag. Westervoort (Montessori) stelt een klimrek 

beschikbaar. Zij zijn zelf bezig met vergroening van het schoolplein.  

LT: Ze maken ook geen gebruik van een sportvoorziening voor het bewegingsonderwijs. Dit 

wordt intern gedaan op de locatie. 

DY: Hebben jullie al contact met Innerwaard gehad? 

AB: Nee. Ik hoor het graag.  

Afspraak: RK komt terug op verzoek van de Taalschool van Liemers Novum voor (gebruikte) 

leerlingsetjes. RK wil graag hoeveelheid en voorkeurstype weten, zodat deze setjes 

geschonken kunnen worden. AB aanvaard dit.  



 

 

 

RK: Klein stukje over het VO dan toch. Het valt onder de directie van het 

Venster. Alleen ze zitten op een dislocatie. Daar moeten we eind juni uit. Aansluitend aan dit 

overleg ga ik naar Arnhem toe. We weten nog niet waar we in het nieuwe schooljaar zitten.  

WD: Jullie zoeken iets in Arnhem? 

RK: We zoeken iets binnen een straal van 3km van het betreffende brinnummer.  

DY: Hoeveel m2 heb je nodig? 

RK: Er zitten ook twee PO instellingen in. Op dit moment zitten daar 400 leerlingen in het 

VO onderwijs. Dus dan heb je ook wel 4000 m2 nodig.  

 

Buitenschoolse opvang bij Taalschool 

DY: We hebben nog niets vernomen van wat we willen met de buitenschoolse opvang van 

de Taalschool. Er is in principe geen ruimte?  

SD: Kleuters worden opgevangen op de IKC locaties.  

DY: Ik heb al een verzoek gekregen. 

WD: Dus je zou zeggen op dezelfde locatie zou fijn zijn.  

DY: Ja dat klopt. Het is een grote vervoersbeweging die je soms niet wil voor de kinderen en 

ze komen in grote groepen terecht.  

 

6. Vernieuwen Integraal Huisvestingsplan 2024-2044 
LB: Vanochtend bijeenkomst duurzaamheid gehad en het verdere proces rondom het IHP 
toegelicht. Ik hoor het graag als hierin evaluatiepunten zijn. Het verslag en presentatie 
hiervan worden gedeeld.  

 

7. Voortgang Vestersbos 
WD: Aan het eind van de maand volgt een gesprek met LiemersNovum en Zonnekinderen. 
Wat betekent dit nu? Dit is nu een volgende stap. Iedereen krijgt een brief over het vervolg. 
Een alternatief voor het VO wordt besproken in de GRHVOL. Daarnaast kunnen jullie vrijdag 
een artikel verwachten in de Gelderlander over Vestersbos.  

 

8. De Carrousel 
AB: Loopt volgens planning. In eerste instantie werd gestuurd op mei. Nu hebben we 

besloten niet een keer extra te gaan verhuizen. Maar begin volgend schooljaar de school op 

de Kardinaal De Jongstraat te openen. Loopt goed, alleen goed nieuws.  

LL: Het is gekomen door een ongeluk, maar wat het meebrengt is dynamiek in de positieve 

zin. 

 
9. Rondvraag 

Geen rondvragen 

 
10. Sluiting  
Locatie volgende LEAJ huisvestingsoverleg woensdag 28 juni 2023 van 13.30 tot 14.30 uur. Bij 

Liemers College – locatie Heerenmäten uitgenodigd door Laurens van Lier.  

Sluiting om 14.17 uur.  

 

 


